
نماینده مردم شهرستان های ممسنی و رستم در مجلس شورای اسلامی:

وضعیت آب در استان نگران کننده است
سرویس خبری / خدیجه غضنفری: نماینده مردم شهرستان های ممسنی و رستم در مجلس شورای اسلامی گفت: وضعیت آب در استان فارس 

نگران کننده است و باید در این زمینه برای مدیریت آب اقدام جدی صورت گیرد.
گودرزی با اشاره به اینکه شهرستان های رستم و ممسنی در موقعیتی قرار دارد که مستعد ظرفیت و توسعه است، گفت: تسریع ساخت سد 
پارسیان در دستور کار قرار دارد، این سد از مطلوبیت های اقتصادی برخوردار است و ایجاد آن توجیه مناسبی دارد. نماینده مردم شهرستان های 
ممسنی و رستم در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه منابع داخلی برای تکمیل سد پارسیان پاسخگو نیست، افزود: این زمینه از طریق فایناس 

در دست پیگیری است......
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کازرون
فرماندار کازرون: 

تمام قد از سرمایه گذاران 
حمایت می کنیم

 به گزارش روابط عمومی فرمانداری شهرستان کازرون جلسه کارگروه 
و  معاون عمرانی  فرماندار شهرستان کازرون،  با حضور  تولید  موانع  رفع 
امور برنامه ریزی فرمانداری، جمعی از روسای ادارات شهرستان کازرون، 
معاون خدمات شهری شهرداری کازرون، رییس شورای شهر کازرون و 
جمعی از فعالان اقتصادی در محل ناحیه صنعتی شهید مصلحیان کازرون 

برگزار شد.
 قبل از برگزاری جلسه فرماندار به همراه مسئولین از کارخانه کبیر موتور، 
تعاونی بهار114، کارخانه رب و سام 2، کارخانه رب گوجه فرنگی شارونا 

بازدید و از نزدیک مشکلات کارخانه داران را بررسی و پیگیری کرد.
صنعتی   ناحیه  نمازخانه  محل  در  تولید  موانع  رفع  کارگروه  ادامه  در  و 
فرماندار  بیان مشکلات خود پرداختند.  به  اقتصادی  فعالان  برگزار شد و 
کازرون در این جلسه گفت: امروز یکی از مشکلات بزرگ ما بیکاری 

جوانان است که بیشتر معضلات دیگر نیز به آن مربوط می شود.
سید کمال علوی افزود: تنها راه برون رفت از این مشکل، سرمایه گذاری 
اگر کسی  بالا،  خطرپذیری  به  توجه  با  که  است  گذاران  سرمایه  توسط 
حاضر به این کار شد، همه باید به کمک وی بشتابند نه اینکه چوب لای 

چرخ سرمایه گذار بگذارند.
وی ادامه داد: خالصانه می گویم که آنچه به دست ما و مدیران است برای 
تسهیل در سرمایه گذاری با کمال میل انجام می دهیم، مگر آنجایی که 
دیگر کاری از ما ساخته نیست. علوی اظهار داشت: برای رفع موانع تولید 

حاضریم در مرکز استان یا تهران نیز مسائل را پیگیری کنیم.
بود و  با سرمایه گذاران خیلی خوب  اول  افزود: دست آورد جلسه  وی 
کازرون  فرماندار  کرد.  خواهند  پیگیری  حتما  دادند  قولی  اگر  مسئولان 
افزود: هر چه شهرستان ما آبادتر باشد امید به زندگی نیز بیشتر افزایش 

خواهد یافت.
وی ادامه داد: برخی از کازرونی ها در جای دیگر سرمایه گذاری کرده اند 
اما اگر شرایط را در اینجا مساعد ببینند به طور حتم حاضر به همکاری 
هستند. وی گفت: اگر نیاز باشد مدیران کل استان را هم دعوت می کنیم 
و موارد را پیگیری خواهیم کرد. علوی گفت: در اطاق ما همیشه به روی 

سرمایه گذاران باز است.
این جلسه 13 مصوبه در پی داشت که مهم ترین آنها عبارتند از: اعطای 
وام چهار درصد تا سقف 100 میلیون تومان با تنفس 6 ماهه برای ایجاد 
بیمه  بدهی  پرداخت  برای  تولیدی  های  واحد  استفاده  خرد،  کارگاه های 
تامین اجتماعی از تسهیلات بانکی که توسط سازمان در نظر گرفته شده 
است، انجام انشعاب آب تصفیه خانه با تخفیف ویژه توسط اداره آبفا، اجازه 
نداشتن ادارات خدمات رسان برای قطع انشعابات شرکت ها و کارخانجات 
ویژه  مالیاتی  آموزشی  دوره  برگزاری  فرمانداری،  از  مجوز  اخذ  بدون 
مالیاتی  امور  اداره  مدیران و حسابداران شرکت ها و کارخانه ها توسط 
نصب  مقررات،  طبق  تولیدی  های  واحد  مالیاتی  های  جریمه  بخشش  و 
تابلوهای اخطاریه، چراغ چشمک زن و غیره ... که ظرف مدت 10روز 
آینده در مسیر جاده منتهی به ناحیه صنعتی توسط اداره راه و شهرسازی 
نصب می شود، اجرا و تهیه50 درصد از کابل های دزدیده شده در ناحیه 
صنعتی توسط اداره برق شهرستان در دو هفته آینده و صادر کردن مجوز 
برای  توسط شهرداری  های شهرستان  زباله  دفن  محل  از  رایگان  استفاده 

زباله های عادی ناحیه.
همچنین رییس شرکت گاز اعلام کرد: هر صنعتگر و تولید کننده ای که 
لوله کشی داخل کارخانه خود را انجام دهد با قید فوریت نسبت به وصل 

گاز اقدام خواهد شد.

لارستان
معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان خبر داد؛

تشکیل اتاق تشویق و حمایت 
از سرمایه گذاری در لارستان

معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان از تشکیل اتاق تشویق و حمایت 
از سرمایه گذاران و توسعه امر سرمایه گذاری در این شهرستان خبر داد.

در  حسنی  جلیل  لارستان،  ویژه  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
سخنانی، شناسایی و تدوین ظرفیت های شهرستان، معرفی فرصت ها به 
سرمایه گذاران و پیگیری و دعوت از سرمایه گذاران را مهم ترین هدف ها 

و محور فعالیت های این اتاق برشمرد. 
است  لازم  گذاری،  سرمایه  از  حمایت  و  جذب  منظور  به  افزود:  وی 
ظرفیت ها، بسترها و پتانسیل های این حوزه در شهرستان شناسایی و در 
امور سرمایه گذاری،  انجام  اداری در  نابسامانی های  از  راستای جلوگیری 

برنامه ای مناسب تدوین و به صورت عملیاتی ارائه شود. 
فرماندار ویژه لارستان ادامه داد: در این خصوص باید مناسب سازی محیط 
سرمایه گذاری از لحاظ سیاسی، فرهنگی، امنیتی و اقتصادی و اطمینان سازی 

خاطر به سرمایه گذاران از طریق مشاوره های مناسب انجام گیرد.
حسنی با بیان اینکه مسیر سرمایه گذاری و حمایت از تولیدکنندگان در 
این شهرستان فراهم شده است، تصریح کرد: در این راستا تصمیم گرفته 

شد اتاق تشویق و حمایت از سرمایه گذاران در لارستان تشکیل شود تا از 
این طریق، راهنمایی های لازم به سرمایه گذاران ارائه شده و هدف گذاری 

سرمایه های سرگردان در شهرستان صورت پذیرد.
معاون استاندار فارس اظهار داشت: قطعا این اتاق در قدم اول می بایست  
نسبت به شناسایی زمینه های سرمایه گذاری، اولویت های سرمایه گذاری 
حوزه  کشورهای  مقیم  لارستانی  گذاران  سرمایه  شناسایی  شهرستان،  در 
خلیج فارس و فراهم کردن بسته قوانین تسهیل کننده امر سرمایه گذاری به 
کمک تمامی دستگاه های مرتبط و زمینه سازی اصلاح قوانین مشکل دار و 
پیشنهاد آن به مقامات بالاتر به منظور تصحیح قوانین، اقدام کند تا انشاءالله 
در آینده ای نزدیک و با تشکیل دبیرخانه همایش سرمایه گذاری باعث 
تجاری،  خدماتی،  صنعتی،  مختلف  های  حوزه  در  گذاری  سرمایه  جذب 

کشاورزی، گردشگری، تولیدی و غیره در منطقه شود.

ممسنی و رستم
نماینده مردم شهرستان های ممسنی و رستم 

در مجلس شورای اسلامی:

وضعیت آب در استان نگران کننده است

 سرویس خبری / خدیجه غضنفری: نماینده مردم شهرستان های ممسنی 
فارس  استان  اسلامی گفت: وضعیت آب در  و رستم در مجلس شورای 
اقدام جدی  مدیریت آب  برای  زمینه  این  در  باید  و  است  کننده  نگران 

صورت گیرد.
گودرزی با اشاره به اینکه شهرستان های رستم و ممسنی در موقعیتی قرار 
دارد که مستعد ظرفیت و توسعه است، گفت: تسریع ساخت سد پارسیان 
در دستور کار قرار دارد، این سد از مطلوبیت های اقتصادی برخوردار است 

و ایجاد آن توجیه مناسبی دارد.
با  نماینده مردم شهرستان های ممسنی و رستم در مجلس شورای اسلامی 
بیان اینکه منابع داخلی برای تکمیل سد پارسیان پاسخگو نیست، افزود: 
این زمینه از طریق فایناس در دست پیگیری است. گودرزی افزود: امروز 

برای تکمیل سد پارسیان 400 میلیارد تومان اعتبار نیاز است.
و  رستم  های  شهرستان  اینکه  به  اشاره  با  فارس  نمایندگان  مجمع  عضو 
ممسنی از شهرستان های محروم استان فارس هستند، افزود: این شهرستان ها 
دارای ظرفیت های خوبی در زمینه  های کشاورزی، صنعتی و گردشگری 
و  اشاره کرد  به شهر  مردم روستا  مهاجرت  پدیده  به  هستند.  گودرزی 
امکانات و  باشیم؛ تا روزی که  با مردم شفاف  این زمینه  باید در  افزود: 
نیاز وارد روستاها نشوند مردم تمایلی  برای ماندن  زیرساخت های مورد 
و  زیرساخت  باید  اقتصاد  رونق  برای  داد:  ادامه  وی  ندارند.  روستاها  در 
به  مجلس  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو  کرد.  روستا  وارد  نیاز  مورد  ابزار 
وضعیت نگران کننده  آب در استان فارس اشاره کرد و افزود: در این 
زمینه استفاده از منابع زیرزمینی غیرکارشناسانه بود. گودرزی ادامه داد: 

باید برای مدیریت آب  در استان  فارس اقدام های جدی صورت گیرد.
این  مطلوب  همگرایی  به  فارس  استان  نمایندگان  مجمع  عضو  گودرزی 
لایحه  تدوین  در  افزود:  و  اشاره کرد  استان  اهداف  پیشبرد  برای  مجمع 
بودجه سال 96، نمایندگان موضوع جذب اعتبارات در زمینه های مختلف 

را پیگیری می کنند.
مجلس  در  رستم  و  ممسنی  های  شهرستان  مردم  نماینده  مسعودگودرزی 
بالغ بر85 درصد  بر اساس آمار،  افزود:  اشاره کرد و  انداز  به سند چشم 

برنامه های سند پنج ساله توسعه پنجم در دولت قبل اجرایی نشد.

آباده
اختصاص نخستین وقف شهرستان آباده 

در دهه وقف به بیماران کلیوی 
این  وقف  نخستین  از  آباده  شهرستان  خیریه  امور  و  اوقاف  اداره  رئیس 
شهرستان در  دهه وقف با نیت تامین هزینه های درمانی به بیماران کلیوی 

خبر داد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس، مرتضی 
وقف  اولین  وقف  دهه  با  همزمان  کرد:  بیان  خصوص  این  در  رنجبر 
شهرستان آباده با نیت تامین هزینه های درمانی و دیالیز بیماران کلیوی 

در این شهرستان وقف شد.
آباده  شهرستان  ساکن  شفیعی  حمزه  حاج  خیراندیش  واقف  افزود:  وی 

2 باب مغازه و یک قطعه زمین تجاری به مساحت 267 متر وقف کرد.
این  ریالی  ارزش  ابراز کرد:  این وقف  ریالی  ارزش  رنجبر در خصوص 

وقف به مبلغ یک میلیارد و 350 میلیون ریال است.
وی با بیان اینکه این وقف در خیابان اقبال لاهوری شهر صغاد واقع شده 
پوشش  تحت  کلیوی  بیماران  به  نیت کمک  با  وقف  این  گفت:  است، 

انجمن بیماران کلیوی شهر آباده انجام شده است.
این واقف خیر نیک اندیش با وقف اموال خود توانسته است نام خود را 

در زمره خیرین به ثبت برساند. 

اقلید
وقف یک قطعه زمین در شهرستان اقلید 

همزمان با دهه وقف 
همزمان با دهه وقف یک قطعه زمین به مساحت 700 متر در شهرستان 

اقلید وقف شد.
فارس، رئیس  امور خیریه  اوقاف و  اداره کل  به گزارش روابط عمومی 

دومین  با  همزمان  ابراز کرد:  اقلید  شهرستان  خیریه  امور  و  اوقاف  اداره 
روز از دهه وقف یک قطعه زمین مسکونی به مساحت 700 مترمربع توسط 

واقف خیراندیش آقای زالی منتظری وقف شد.
کاظم شهریاری در خصوص نیت این واقف گفت: این زمین به نیت انجام 

امور کلی امامزاده ابراهیم)ع( شهرخنجشت اقلید وقف شده است.
زمین  این  مترمربع  هر  ارزش  افزود:  زمین  این  ریالی  ارزش  درباره  وی 

300000ریال می باشد.
در  و  اقلید  شهرستان  مرکز  از  35کیلومتری  فاصله  در  امامزاده  این  حرم 

مجاورت روستای خنجشت قرار دارد.

ثبت اولین وقف مشارکتی در سال جاری
واقف   6 توسط  وقف  دهه  در  جاری  سال  در  مشارکتی  وقف  اولین 

نیک اندیش در شهرستان اقلید به ثبت رسید .
 به گزارش روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس، رئیس 
در  وقف  نقش  به  اهمیت  با  اقلید  شهرستان  خیریه  امور  و  اوقاف  اداره 
اقتصاد مقاومتی  تاثیر آن در تحقق اهداف  گسترش عدالت در جامعه و 
سخن گفت و تلاش در راستای ترویج این سنت الهی در کشور را خواستار 

شد.
کاظم شهریاری از آغاز دهه وقف امسال در شهرستان اقلید با ثبت یک 
وقف مشارکتی توسط شش واقف در روستای بابایی این شهرستان خبر داد 
و افزود: حاجیه  خانم  ها مریم خسروانی کته شوری، مهین محمدی، طاهره 
محمدی، مهربانو محمدی، خدیجه محمدی و حسنی جان قاسمی واقفانی 
بودند که با وقف 633 مترمربع زمین به ارزش هر مترمربع 350 هزار ریال 
به  منظور احداث حسینیه حضرت ابوالفضل العباس )ع( این روستا در اجر 

معنوی این فریضه و سنت الهی شریک شدند. 

قیرو کارزین
برگزاری دیدار عمومی هفتگی شهردار 

قیر با شهروندان

به گزارش روابط عمومی شهرداری قیر، صالحی در این دیدار عمومی به 
به مسائل و مشکلات مردم شهر قیر رسیدگی  طور مستقیم و رو در رو 
کرد. در این دیدار، علاوه بر شهردار روسای دوایر نیز حضور داشتند و 
موضوعاتی مانند ساخت و سازهای غیر مجاز، دریافت پروانه، فضای سبز، 
صالحی  که  بود  مردم  سوی  از  مطرح  مسائل  جمله  از  و...  عمومی  معابر 
شهردار قیر نسبت به حل و فصل و رفع موارد یاد شده دستورات لازم را 

صادر کرد.
امروز  افزود:  ها،  دیدار  این  ارزیابی کردن  مثبت  با  قیر  شهردار  صالحی 
مردم با مشکلات زیادی مواجه اند، از این رو از همه مسئولان واحدهای 
شهرداری می خواهم با سعه صدر به سخنان مراجعین گوش کنند و با صرف 

حداقل زمان ممکن در حل مشکلات شهروندان بکوشند.
کردن  بازگو  برای  فرصتی  را  مردمی  دیدارهای  برگزاری  قیر،  شهردار 
بسیار  افزود:  دانست و  ایرادهای شهرداری توسط شهروندان  مشکلات و 
خوشحال و خرسند می شویم که همشهریان گرامی مسائل و مشکلات و 
انتقادات خود را رو در رو و بدون واسطه، مستقیم به بنده و یا همکارانم 

اعلام کنند. 
دیدار عمومی شهردار قیر در روزهای یکشنبه هر هفته از ساعت 8 تا 11 

صبح برگزار می شود.

برخورداری 282 شهر و روستای استان 
بوشهر از انشعاب گاز

 مدیرعامل شرکت گاز استان بوشهر گفت: هم اکنون 282 شهر و روستای 
این استان از انشعاب گاز برخوردار هستند.

ماه گذشته  ایرنا گفت: در هشت  با   غلامعباس حسینی در گفت و گو 
طرح های گازرسانی در استان بوشهر تسریع و در این ارتباط تاکنون 750 
کیلومتر شبکه و 28 کیلومتر خط انتقال گاز در روستاها و شهرهای این 

استان اجرا شده است.
وی اضافه کرد: در مدت یاد شده 14هزار انشعاب گاز در شهرها و روستاها 
استان  در  شده  نصب  گاز  های  انشعاب  شمار  مجموع  در  شده که  نصب 

بوشهر به 145 انشعاب رسیده است.
حسینی با بیان اینکه امسال به شهر بوشکانِ شهرستان دشتستان گازرسانی 
می شود، گفت: با تکمیل طرح های گازرسانی ضریب نفوذ گازرسانی در 
افزایش  شهرها به 99 درصد و در روستاهای استان بوشهر به 90 درصد 
خواهد یافت.     وی افزود: همچنین خط انتقال گاز به مجتمع پتروشیمی 

متانول شهرستان دیر با 17 کیلومتر طول در مراحل نهایی است.
مدیرعامل شرکت گاز استان بوشهر اضافه کرد: با تکمیل این طرح در هر 
به مجتمع پتروشیمی متانول شهرستان  ساعت 400 هزار متر مکعب گاز 

دیر منتقل می شود.

شهردار مسجدسلیمان:
معلوم نیست بودجه ۳۵ میلیارد تومانی 

شهرداری مسجدسلیمان محقق شود

شهردار مسجدسلیمان گفت: امسال 35 میلیارد تومان بودجه توسط شورای 
شهر برای شهرداری پیش بینی شده که معلوم نیست محقق شود. 

به گزارش خبرنگار مهر، عبدالله قاسمی در جمع خبرنگاران اظهار کرد: 
شهرداری را با بیش از 30 میلیارد تومان بدهی و حقوق عقب افتاده پرسنل 
تحویل گرفتم. تاکنون بخش عمده ای از مطالبات کارکنان پرداخت شده 

و آنها را به روز کردیم.
وی افزود: خرید دستگاه های راهسازی از جمله یک دستگاه بیل مکانیکی 
و سه دستگاه کمپرسی، پروژه های عمرانی در مناطق مختلف با رویکرد 

توجه به مناطق کمتر توسعه یافته را در دست اجرا داریم.
از  مختلف  محلی  های  بوستان  ساخت  به  اشاره  با  مسجدسلیمان  شهردار 
به  شهرستان  در  موجود  ظرفیت  از  استفاده  و  هکتاری   11 پارک  جمله 
منظور افزایش سرانه فضای سبز گفت: 12 پارک بوستان محلی در محلات 

مختلف تعریف شده است و در حال بازسازی و ایجاد آنها هستیم.
قاسمی بیان کرد: پارک 11 هکتاری در حال تکمیل است و تا 22 بهمن 
به بهرداری می رسد و همچنین پارک بانوان و خانواده در محدوده شهدای 

گمنام که انشاالله تا پایان سال مالی به بهره برداری می رسد.
شهر  شورای  توسط  بودجه  تومان  میلیارد   35 امسال  شد:  یادآور  قاسمی 
برای شهرداری پیش بینی شده که معلوم نیست محقق شود. بودجه عمرانی 
نسبت به سال گذشته رشد خوبی داشته که از تمامی مسئولان استان به ویژه 
استاندار خوزستان و مدیر سازمان مدیریت و برنامه ریزی تشکر می کنم.

در  خوب  بسیار  گذاری  سرمایه  های  فرصت  وجود  به  اشاره  با  وی 
مسجدسلیمان اضافه کرد: سد تفریحی تمبی را داریم که منطقه طبیعی بکر 

و قابل قایقرانی است و فرصت خوبی برای سرمایه گذاران خواهد بود.
شهردار مسجدسلیمان با اشاره به ظرفیت های بسیار مسجدسلیمان در زمینه 
گردشگری ادامه داد: در حوزه ورزش نیز زمین های مستعد برای احداث 
زمین چمن مصنوعی، والیبال و سایر مجموعه های ورزشی وجود دارد. در 
زمینه مجموعه های تفریحی نیز زمین ها و جایگاه های خوبی برای جذب 

سرمایه گذار داریم.

اختصاص 170 میلیارد ریال برای روکش 
آسفالت در بندرعباس

میلیارد   170 امسال  گفت:  بندرعباس  شهرداری  عمرانی  و  فنی  معاون 
ریال اعتبار برای عملیات روکش آسفالت در خیابان های سطح این شهر 

اختصاص یافته است.

 
شهر  سطح  های  خیابان  از  بازدید  در  بهادر  عبدالرضا   ، ایرنا  گزارش  به 
گفت: عملیات روکش آسفالت در معابر بدون حفاری شهر بندرعباس، در 
قراردادی یک ساله که با پیمانکار منعقد شده، از هفته آینده آغاز می شود.
آغاز  شهرداری  سه  منطقه  از  طرح  این  عملیات  اینکه  به  اشاره  با  وی 
بدون  که  معابری  و  شهر  اصلی  بلوارهای  را  طرح  این  اولویت  می شود، 

حفاری هستند، اعلام کرد.
از  یک  هر  کرد:  خاطرنشان  بندرعباس  شهرداری  عمرانی  و  فنی  معاون 
آن  آسفالت  اند،  شده  مشکل  دچار  هرعلت  به  که  معابری  و  ها  خیابان 

روکش می شود.
بهادر علت اصلی تخریب آسفالت خیابان ها را حفاری دستگاه هایی مانند 
آب و فاضلاب، برق، مخابرات و گاز دانست و یادآورشد: این ادارات و 
دستگاه ها هر سال به منظور اجرای طرح های خود، خیابان ها را حفاری 
نقاط حفاری آسفالت می شود  اینکه در  با وجود  و تخریب می کنند و 

خیابان ها حالت اولیه خود را از دست می دهند.
به  را  زیادی  های  هزینه  ساله  هر  ها  این حفاری  بهادر خاطرنشان کرد: 

شهرداری و شهروندان تحمیل می کند.

عرضه نخستین محموله ذرت کهگیلویه 
و بویراحمد در بازار بورس

 رئیس شرکت پشتیبانی امور دام کهگیلویه و بویراحمد گفت: نخستین 
بازار  در  تن   450 و  هزار  سه  وزن  با  استان  این  ذرت  محصول  محموله 

بورس عرضه شد.
این طرح در منطقه  از روند اجرای  بازدید   سید علی لاهوتی در حاشیه 
این  گفت:  ایرنا  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  گچساران  توابع  از  لیشتر 
محموله سه هزار و 450 تن ذرت تولیدی در شهرستان های گچساران و 

باشت است.
وی اظهار کرد: کار جمع آوری و خرید تضمین به فروش محصول ذرت 
کشاورزان کهگیلویه و بویراحمد از حدود یک ماه پیش در شهرستان های 
گچساران و باشت شروع شده و تاکنون 6 هزار و 700 تن محصول ذرت 

از کشاورزان این دو شهرستان خریداری شده است.
رئیس شرکت پشتیبانی امور داصصم کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد: 
تاکنون چهار هزار و 860 تن محصول ذرت از کشاورزان باشت و یک 

هزار و 840 تن نیز از کشاورزان گچساران خریداری شده است.
لاهوتی بیان کرد: با همکاری چهار شرکت ذرت خشک کنی )2 شرکت 
خرید  کار  باشت(  شهرستان  در  شرکت   2 و  گچساران  شهرستان  در 
تضمینی این محصول به قیمت هر کیلوگرم حداکثر 10 هزار و 360 ریال 

در کهگیلویه و بویراحمد انجام می شود. 

استان فارس

استان بوشهر

استان کهکیلویه و بویر احمد

استان خوزستان

استان هرمزگان


